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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego 

z dn. 12 marca 2025 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 12 marca 2025 roku zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło się ono w 

wyznaczonym dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła 

Prodziekan ds. studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania 

się protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 26 lutego 2025 roku oraz 

projekty uchwał dot. zmian programowych. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 12 marca 2025 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie 

udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Na posiedzeniu byli obecni wszyscy członkowie Rady Dydaktycznej. 
 
Agenda posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
3. Informacje KJD 
4. Zmiany w programach studiów 
5. Opłaty za usługi edukacyjne dla studentów rozpoczynających studia w roku 

akademickim 2025/2026 

6. Nostryfikacja dyplomu p. Yulii Shevchenko 
7. Sprawy różne  
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Ad. 1 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 21 osób, wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad (nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu). Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad. 2 
Protokół z posiedzenia RD, które odbyło się dnia 26 lutego 2025 roku został 

wysłany drogą mailową do zapoznania się przed posiedzeniem wszystkim członkom 

Rady Dydaktycznej. Żadne uwagi do projektu protokołu nie zostały zgłoszone. Głos w 

sprawie przyjęcia protokołu oddało 21 osób, wszystkie głosy były za przyjęciem 

protokołu (nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu). Protokół przyjęto. 

Ad. 3 
Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały następujące kwestie: 

• W dniu 6 marca odbyły się pierwsze warsztaty z CITI realizowane w ramach 

współpracy z Wydziałem Nauk Ekonomicznych. Warsztaty „Navigate career 

opportunities and paths within risk and quantitative finance” zgromadziły wielu 

studentów Wydziału zainteresowanych planowaniem kariery zawodowej w świecie 

finansów. Kolejne spotkania zostały zaplanowane na: 20 marca, 3 kwietnia, 10 

kwietnia w godzinach 17:15-18:15. 

• W dniach 13-15 marca 2025 roku odbędzie się studencka konferencja Build Up 

Your Future zorganizowana przez Samorząd Studentów oraz Koła Naukowe 

połączona z Targami Karier, które odbędą się w dniu 13 marca 2025 roku.  

• Prodziekan poinformowała o rozpoczęciu naboru do Projektu „Uczelnie 

Przyszłości, który adresowany jest do studentów I i II roku studiów licencjackich 

Wydziału Nauk Ekonomicznych w formie stacjonarnej, nieponoszących opłat za 

studia w języku polskim. Zgłoszenia należy przesłać do 16 marca 2025 roku.  

Dla  osób uczestniczących w projekcie przewidziane jest stypendium w wysokości 

20 000zł na realizację własnego projektu oraz wyjazd szkoleniowy organizowany i 



 
 

3 
 

finansowany przez Narodowe Centrum Badań i Rozwoju w dniach 5-9 maja 2025 

roku. 

• Rozpoczęła się rejestracja do konkursu „Warsaw Econometric Challenge 2025”, 

którego organizatorem jest Wydział Nauk Ekonomicznych UW. Konkurs 

skierowany jest do studentów i absolwentów tworzących maksymalnie 4-osobowe 

zespoły. Uczestnicy w trakcie 24 godzin będą mieli za zadanie przeprowadzenie 

analizy danych oraz napisanie artykułu naukowego na temat podany przez 

organizatorów wydarzenia. Tegoroczna edycja konkursu odbędzie się 12 kwietnia 

2025 roku.  

Ad.  4 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu dotyczącego zmian w 

programach studiów.  

W ramach programu ZIP 2.0 prowadzonego na Uniwersytecie Warszawskim, 

którego założenia Prodziekan przedstawiła podczas poprzednich spotkań Rady 

Dydaktycznej, opracowano zmiany dotyczące programu studiów stacjonarnych i 

niestacjonarnych pierwszego i drugiego stopnia na kierunku Ekonomia.  

Wprowadzenie zmian nie byłoby możliwe bez uwzględnienia zmian w zakresie 

przedmiotów wspólnych realizowanych na pozostałych programach studiów na 

naszym Wydziale, tj. kierunkach Finanse i Rachunkowość oraz Informatyka i 

Ekonometria. Dodatkowo, podjęto kroki mające na celu odświeżenie programu studiów 

drugiego stopnia na kierunku Data Science and Business Analytics, aby dostosować 

się do zmieniających się potrzeb rynku oraz potrzeb kandydatów na studia. W efekcie, 

Prodziekan przed posiedzeniem Rady Dydaktycznej wysłała członkom RD projekty 10 

uchwał dotyczących zmian w poszczególnych programach studiów:  

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na kierunku 

Ekonomia;  

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Ekonomia; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na kierunku 
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Finanse i Rachunkowość; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Finanse i Rachunkowość; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na kierunku 

Informatyka i Ekonometria; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Informatyka i Ekonometria; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych II stopnia na 

kierunku Ekonomia;  

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych II stopnia na 

kierunku Ekonomia;  

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych II stopnia na 

kierunku Data Science and Business Analytics; 

• Uchwała w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych II stopnia na 

kierunku Data Science and Business Analytics. 

W wyniku konsultacji wprowadzona została autokorekta do projektów uchwał 

dotyczących kierunku „Finanse i rachunkowość”, w ramach której przedmiot 

„Rachunek Kosztów” został dodany do koszyka przedmiotów do wyboru „Audyt i 

kontrola zarządcza”, a przedmiot „Instrumenty finansowe” został wskazany jako 

przedmiot obowiązkowy. 

Głos w sprawie zabrali kolejno: Marcin Miszkiel, dr Marcin Chlebus, Marcin Pizło, dr 

Dominika Gadowska-dos Santos, dr Waldemar Pałuba, dr prof. ucz Przemysław 

Kusztelak, dr hab. prof. ucz. Renata Gabryelczyk, dr Dagmara Mycielska, dr Łukasz 

Byra, Oliwia Budka. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie zmian na poszczególnych programach 

studiów:  

1. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na 

kierunku Ekonomia 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 
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„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

2. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Ekonomia 

Głos w sprawie oddało 19 osób, 19 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 2 osoby nie oddały głosu. 

3. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na 

kierunku Finanse i Rachunkowość 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 18 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 2 osoby wstrzymały się od głosu, 1 osoba nie oddała głosu. 

4. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Finanse i Rachunkowość 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 18 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 2 osoby wstrzymały się od głosu, 1 osoba nie oddała głosu. 

5. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych I stopnia na 

kierunku Informatyka i Ekonometria 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

6. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych I stopnia na 

kierunku Informatyka i Ekonometria 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

7. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych II stopnia na 

kierunku Ekonomia 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

8. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych II stopnia na 

kierunku Ekonomia 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

9. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów stacjonarnych II stopnia na 
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kierunku Data Science and Business Analytics 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

10. Głosowanie w sprawie zmian w programie studiów niestacjonarnych II stopnia na 

kierunku Data Science and Business Analytics 

Głos w sprawie oddało 20 osób, 20 osób zagłosowało „ZA”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 1 osoba nie oddała głosu. 

 

Ad. 5 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania „Opłaty za usługi 

edukacyjne dla studentów rozpoczynających studia w roku akademickim 2025/2026”. 

Prodziekan po konsultacjach z Władzami Wydziału przedstawiła na spotkaniu z 

przedstawicielami Samorządu Studenckiego, które  odbyło się 10 marca 2025 roku, 

propozycje opat za usługi edukacyjne dla studentów rozpoczynających studia w roku 

akademickim 2025/2026 w języku polskim oraz w języku angielskim. Opłaty za usługi 

edukacyjne zostały podniesione w stosunku do roku poprzedniego o około 10%, co  

jest konsekwencją podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli akademickich oraz 

pracowników administracji, jak również wzrostu innych kosztów, w tym cen energii. 

Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej, iż mimo proponowanego 

wzrostu opłat za usługi edukacyjne na rok akademicki 2025/2026 jesteśmy nadal 

konkurencyjni względem innych Wydziałów Uniwersytetu Warszawskiego, jak również 

innych Uczelni. 

Prodziekan poinformowała, iż w dniu spotkania Rady Dydaktycznej tj. 12 marca 

2025 roku nie odbędzie się głosowanie w sprawie zatwierdzenia proponowanych 

zmian opłat za usługi edukacyjne na rok akademicki 2025/2026 ponieważ nie zostały 

one jeszcze zatwierdzone przez BOK UW. Po uzyskaniu akceptacji, do członków Rady 

Dydaktycznej zostanie przesłana informacja o głosowaniu obiegowym w w/w sprawie. 
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Ad.6 

 Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu  dotyczącego nostryfikacji 

dyplomu p. Yulii Shevchenko. 

 Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o wpłynięciu wniosku 

o nostryfikację dyplomu Pani Yulii Shevchenko, które nastąpiło tuż przed 

posiedzeniem Rady Dydaktycznej w dniu 26 lutego 2025 roku, nie dając możliwości 

natychmiastowego włączenia tego punktu do porządku posiedzenia Rady 

Dydaktycznej.  

Do nostryfikacji przedstawiono dyplom ukończenia studiów nr M15 nr 004165, 

który został wydany w dniu 30 czerwca 2015 roku przez Kijowski Uniwersytet 

Ekonomiczny im. Wadyma Hetmana. Jest to dyplom, dzięki któremu Pani Yulia 

otrzymała tytuł magistra na kierunku Ekonomia Międzynarodowa po obronie pracy 

magisterskiej pt. „Metodologia rachunkowości i audytu aktywów obrotowych w 

korporacjach międzynarodowych”.  

Podczas posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 12 marca zaproponowano 

wyłonienie komisji ds. rozpatrzenia wniosku o nostryfikację dyplomu p. Yulii 

Shevchenko, w skład której wchodzą: 

• dr Dagmara Mycielska 

• dr hab. prof. ucz. Leszek Wincenciak 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania w w/w  składzie komisji 

ds. rozpatrzenia wniosku o nostryfikację dyplomu p. Yulii Shevchenko. Głos w sprawie 

oddało 20 osób, 18 osób zagłosowało „za”, nikt nie zagłosował „Przeciw”, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu, 1 osoba nie zagłosowała. 

 

Ad. 7 

W sprawach różnych nie zostały podniesione żadne kwestie. 

Na tym posiedzenie zostało zakończone. Następne posiedzenie zostało 

zaplanowane na 9 kwietnia 2025 o godzinie 13:15 w formie online. 
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* * * 

W dniu 27 marca 2025 roku Prodziekan przesłała do członków Rady 

Dydaktycznej informację dotyczącą zatwierdzenia przez Biuro ds. Obsługi Kształcenia 

projektów uchwał dotyczących opłat za usługi edukacyjne na rok akademicki 

2025/2026, w związku z tym została wystosowana prośba o obiegowe wyrażenie opinii 

w sprawie: 

• Głosowanie w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów 

rozpoczynających studia w roku akademickim 2025/2026  

Głos w sprawie oddało 16 osób, 16 osób oddało głos „Za”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu. 

• Głosowanie w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów – 

cudzoziemców kształcących się na studiach stacjonarnych w języku polskim, 

rozpoczynających studia w roku akademickim 2025/2026 

Głos w sprawie oddało 16 osób, 16 osób oddało głos „Za”, nikt nie zagłosował 

„Przeciw”, 5 osób nie oddało głosu. 

 

/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 
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